



special

DESIGN

# SCAPPINI

HOME

## WHAT'S NEXT ? INSPIRATION DESIGN

Established in 1980 in Verona (Italy), SCAPPINI offers different styles of furniture, from classic to contemporary, all distinctive in their attention to detail and strong character.

The new SCAPPINI HOME brand - part of SCAPPINI & C. - joins the design world with the NEXT collection, creating a new contemporary reality made both of minimalist environments and striking luxury and décor atmospheres.

Designed by Cristina Bernacchi - Ottomani Design - NEXT is a fully customizable collection characterized by sophisticated materials and a skillful match of these: composed by iconic elements with precious details, it is based on a home concept where soft and decisive elements, large volumes, bold colors and soft tones meet for a sophisticated cozy home.





# SCAPPINI HOME BRAND

The NEXT collection, new contemporary reality

## SCAPPINI HOME

### ماذا بعد؟ تصميم الإلهام

تقدم إسكابيني SCAPPINI، التي تأسست عام 1980 في فيرونا (إيطاليا)، أنماطًا مختلفة من الأثاث، من الكلاسيكي إلى العصري، والتي تتميز جميعها باهتمامها بالتفاصيل وقوة الشخصية.

تتضم العلامة التجارية الجديدة SCAPPINI HOME - والتي تنتمي إلى SCAPPINI & C - إلى عالم التصميم بتشكيلة NEXT لكي تخلق واقعًا عصريًا جديدًا يتكون من بيئات بسيطة وأجواء وديكورات فخمة.

صممت المجموعة من قبل كريستينا بيرناكي - ستوديو أوتوماني للتصميم - وتتميز NEXT بأنها مجموعة قابلة للتخصيص بالكامل باستخدام مواد راقية وتمزجها بمهارة. تتكون المجموعة من عناصر أيقونية مع تفاصيل ثمينة، وتستند إلى مفهوم للمنزل يجمع بين عناصر ناعمة وحاسمة، وأحجام كبيرة، وألوان جريئة وهادئة، لخلق منزل عصري مريح.

والسمة المميزة لمجموعة NEXT هي التضلع، وهي إحياء راق لتقنية من أعوام الثلاثينيات، بنمطها المستدير وأخاديدها الناعمة، بما يعطي ديناميكية وإشراقًا لجميع المنتجات بتأثير بصري رائع.

تتيح اثنا عشرة درجة من مجموعة ألوان RAL على اللاكيه والزجاج والرخام وألواح القشرة الخشبية الثمينة مثل الأبنوس وخشب الزرد وخشب الجوز الأمريكي والجلود والأقمشة عالية الجودة، بالإضافة إلى تقنية جديدة للطباعة الرقمية عالية الدقة على الزجاج، إمكانية إنشاء تشكيلات لا حصر لها.

يمكن تخصيص كافة بنود SCAPPINI طبقًا لمتطلبات العميل. لا تقدم SCAPPINI إلا أعلى مستوى من المنتجات بناءً على طلب العملاء، وتبتكر الأثاث الذي يواكب تمامًا متطلباتهم في الأسلوب والوظيفة. لقد عملت الشركة مع فنادق فخمة حول العالم، وأسست فيلات خاصة مفروشة، ومحلات فخمة، ومكاتب كبار المسؤولين. وهي مستعدة دائمًا للابتكار حيث تلزم أعلى جودة وأسلوب.

[www.scappinihome.it](http://www.scappinihome.it)





A refined revival of the 1930S, the canneté is the distinctive motif of the NEXT collection, with its rounded pattern and soft grooves, gives dynamism and lightness to all the products with a great visual impact.

Twelve RAL codes on lacquer and glass, marbles, precious wood veneers like ebony, zebrano and walnut canaletto, first quality leather and fabrics and a new technology of high definition digital printed glass, allow to create endless compositions.

All SCAPPINI's items can be customized according to customer requirements. SCAPPINI offers only the highest level of products for demanding clients and create furniture that perfectly meets their needs in both style and function. The company has worked with prestigious hotels around the world, furnished private villas, luxury stores and executive offices. It is always ready to step in where the highest quality and style are needed.

[www.scappinhome.it](http://www.scappinhome.it)

# SCAPPINI

HOME

